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Pan 
Krzysztof Rąkowski
Przewodniczący Rady Miejskiej
w Pabianicach 

W odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Rady Miejskiej  w  Pabianicach  Pana  Antoniego

Hodaka  z  dnia  11.10.2021r.  uprzejmie  informuję,  że  ulica  Cmentarna  znajduje  się  w  Planie

likwidacji  ulic  nieposiadajacych  nawierzchni  asfaltowych  w  Pabianicach  i  jest  traktowana

na równi z pozostałymi tego typu ulicami. 

W chwili  obecnej  nie  jestem w  stanie  zadeklarować  kiedy  zostanie  ona  przebudowana

ponieważ  wszystko  zależy  od  możliwości  finansowych  budżetu  miasta  oraz  od  wysokości

ewentualnych środków zewnętrznych.

Zapewniam  jednak,  że  czynimy  wszystko  aby  zrealizować  nasze  deklaracje

w jak najkrótszym czasie.

PREZYDENT
       MIASTA  PABIANIC

       Grzegorz  Mackiewicz


